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PAOOR.0012.7.2.2022.MAM 

Protokół Nr 18/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego 17 marca 2022 r. 

godz. 14:00 w Urzędzie Miejskim w Śremie 
 
Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji obecni według listy obecności. 
Obecnych 7 członków Komisji. 
/Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. / 

 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Bartosz Żeleźny - Z-ca Burmistrza Śremu, 
2. Sławomir Baum - Koordynator Biura Prawnego. 

 
/Pismo przekazujące petycję, zawiadomienia członków i zaproszenia na 
posiedzenie Komisji stanowią załącznik nr 2 do protokołu. / 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący Komisji – Mariusz Kociemba, 
który przywitał wszystkich zebranych. Stwierdził, że obecnych jest 7 radnych, 
a więc Komisja jest władna do podejmowania decyzji.  
 
Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 17/2022 z posiedzenia Komisji. 
2. Przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego dotyczącego złożonej 

petycji przez Cech Zdunów Polskich. 
3. Stanowisko Komisji w sprawie złożonej petycji. 
4. Przygotowanie projektu uchwały w sprawie petycji. 
5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  
 
Ad.1.Przyjęcie protokołu 17/2022 z posiedzenia Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół 17/2022 z posiedzenia 
Komisji został przekazany radnym. Do protokołu nie zgłoszono uwag.  
Wobec powyższego stwierdził, że protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 
 
Ad.2. Przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego dotyczącego złożonej 

petycji przez Cech Zdunów Polskich. 
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Przewodniczący Komisji poinformował, że 9 marca 2022 r. drogą 
elektroniczną (e-mail) wpłynęła petycja Cechu Zdunów Polskich „W sprawie 
naprawy i programów ochrony powietrza”.  
Materiały i wyjaśnienia odnośnie do złożonej petycji zostały przesłane 
radnym. 
 
Pan Sławomir Baum – radca prawny przedstawił wyjaśnienia do złożonej 
petycji. Przedmiotem tej petycji jest prośba o podjęcie wszelkich możliwych 
działań zmierzających do naprawy uchwał Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego. Rada Miejska w Śremie nie ma żadnej inicjatywy 
uchwałodawczej w zakresie uchwał, które są uchwałami Sejmiku 
Województwa Wielkopolskiego, dlatego na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy 
o petycjach, petycja powinna zostać przekazana do Sejmiku, który jest 
organem właściwym do rozpatrzenia przedmiotowej petycji. 
 
Dyskusji nie było. 
 
Ad.3. Stanowisko Komisji w sprawie złożonej petycji. 
 
Przewodniczący Komisji w związku z przedstawionymi wyjaśnieniami, 
zaproponował, żeby Komisja przekazała petycji wg. właściwości do Sejmiku 
Województwa Wielkopolskiego.   
 
Głosowanie przyjęcia zaproponowanego stanowiska Komisji: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marek Basaj, Mariusz Kociemba, Piotr Rojek, Edward Szczepański, Lilianna 
Wąsik, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
 

Komisja w głosowaniu, 7 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła 
zaproponowane stanowisko dotyczące przekazania wg. właściwości ww. 
petycji.  

Ad.4. Przygotowanie projektu uchwały w sprawie petycji. 
  
Przewodniczący Komisji zarządził 5 minutową przerwę celem przygotowania 
projektu uchwały dotyczącej złożonej petycji. 
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    Przerwa – 5 minut 
 
Po przerwie Przewodniczący Komisji wznowił obrady. 
 
Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według 
właściwości. 
 
Głosowanie przyjęcia ww. projektu uchwały: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marek Basaj, Mariusz Kociemba, Piotr Rojek, Edward Szczepański, Lilianna 
Wąsik, Tomasz Wojna, Zdzisław Żeleźny 
 

Komisja w głosowaniu, 7 głosami „za” – jednogłośnie, przyjęła ww. projekt 
uchwały. /projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. / 

Ad.5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  
 
Brak dyskusji. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – Mariusz 
Kociemba zakończył posiedzenie Komisji, dziękując za udział w posiedzeniu 
zaproszonym gościom i członkom Komisji o godz. 14:21 
 
 
 
       Przewodniczący Komisji 
 
           Mariusz Kociemba 
 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 


